
Jeg røg 40 cigaretter om dagen og har forsøgte at stoppe flere gange, uden held. Jeg startet med e-

cigarette for 2 år siden og har ikke rørte cigaretter (analog) siden. Mit helbred er blevet bedre. 

De godkendelser pris til forhandler er alt forhøj , det vil gøre det meget dyre for os forbruger. 

Det begrænsning på 2ml på tanke vil betyder at jeg skal går rundt med flere tanke eller påfyldnings 

flaske i lommen. 

Mvh 

Stephen Arnopp   
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